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Protokół Nr IV/24 
z nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Drawskiego 

odbytej w dniu 09 sierpnia 2024 r. 
w sali narad Starostwa Powiatowego w Drawsku Pom. 

 

 
Punkt 1 (czas 0:00- 5:00) 

Przewodnicząca Rady Powiatu Violetta Zbytek rozpoczęła sesję o godzinie 9:05  
i przywitała serdecznie Panie i Panów Radnych, Zarząd Powiatu oraz wszystkich 
zaproszonych gości przybyłych na sesję. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że na podstawie art. 15 ust. 1a 

ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym obrady sesji Rady Powiatu 
Drawskiego będą transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagranie obrad będzie udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej 
Powiatu Drawskiego oraz na stronie internetowej powiatu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu na podstawie listy obecności stwierdziła, że w sesji 

uczestniczy 14 Radnych, tym samym Rada Powiatu jest umocowana do podjęcia 
prawomocnych uchwał. 

 
Stan ogólny Rady wynosi 17 Radnych. Nieobecni Radni: Radny S. Cybula, Radna  
B. Głowacka, Radny J. Grzymała. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z § 18 ust. 2 Statutu 
Powiatu Drawskiego Radni proszeni są o odnotowanie na liście obecności godziny 
opuszczenia sali obrad i powrotu w trakcie posiedzenia. 

 
Treść listy obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że porządek obrad dzisiejszej 
nadzwyczajnej sesji został Radnym dostarczony, zgodnie z propozycją zawartą we 
wniosku Zarządu Powiatu z dnia 6 sierpnia 2024 r. o zwołanie sesji nadzwyczajnej 
i odczytała porządek obrad.  

 
Radni mogą zmienić proponowany przez Zarząd porządek obrad bezwzględną 

większością głosów, z zastrzeżeniem, że zmiana taka zgodnie z art. 15 pkt 8 ustawy  
o samorządzie powiatowym wymaga zgody wnioskodawcy, czyli Zarządu Powiatu.  
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Treść wniosku o zwołanie sesji stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Treść porządku obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Panie i Panowie Radni chcieliby 
wnieść zmiany do porządku obrad sesji? 
  
Obowiązujący porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie podziału środków PFRON na realizację 
zadań z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 
niepełnosprawnych w 2024 r. – druk nr 175; 

b) zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2024 – druk nr 208; 
c) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Drawskiego na lata 2024-2040 – druk nr 209. 
3. Zakończenie sesji. 

 
 

Punkt 2 (czas 5:01-59:07) 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie podziału środków PFRON na realizację zadań  
z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych  
w 2024 r. – druk nr 175. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią 

Agnieszkę Kuropatnicką – Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Drawsku 
Pomorskim.  

 
Głos zabrała Pani Agnieszka Kuropatnicka – Dyrektor Powiatowego Urzędu 

Pracy w Drawsku Pomorskim, która szczegółowo omówiła uzasadnienie do uchwały. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytał, czy ktoś z Radnych ma pytania do projektu 

uchwały? 
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Głos zabrał Radny M. Chojnacki, który powiedział, że to jest bardzo dobra 
decyzja oraz spytał jaka jest kwota dotacji dla przedsiębiorców na założenie nowego 
stanowiska pracy? 

  
Głos zabrała Pani Dyrektor A. Kuropatnicka, która powiedziała, że jest to kwota 

70 000,00 zł, jeżeli chodzi o osobę z niepełnosprawnością, jeżeli chodzi o środki 
PFRON warunek jest prowadzenia działalności przez okres 3 lat. W przypadku osób, 
które korzystają z naszego źródła podstawowego, to jest 40 000,00 zł. 

 
Głos zabrał Radny M. Chojnacki, który zapytał, czy to jest standardem, że zostają 

te środki niewykorzystane i są one później przekierowywane, czy Urzędowi Pracy udaje 
się te środki w 100% wykorzystać? Tylko w kontekście tworzenia nowych stanowisk 
pracy dla osób niepełnosprawnych. 

 
Głos zabrała Pani Dyrektor A. Kuropatnicka, która powiedziała, że pracodawcy 

często boją się zobowiązania 3 lat, bo jednak trzeba utrzymać przez te 3 lata stanowisko 
pracy. Powiedziała również, iż uważa, że ustawodawca powinien zejść z okresu 
zatrudnienia, chociaż do 2 lat. Kwota jest do zwrotu, jeśli pracodawcy nie wywiążą się 
z umowy. 

 
Głos zabrał Radny M. Chojnacki, który zapytał, czy istnieje teoretyczna 

możliwość, że ta kwota mogłaby być wyższa, jeżeli byśmy to odpowiednio 
zawnioskowali? Powiedział, że zadaje te pytania, ponieważ po opublikowaniu planu 
dzisiejszej sesji, dochodziły słuchy od pracodawców, że oni też m.in. tak jak 
powiedziała Pani Dyrektor, ale też są rozczarowani kwotą, że ta kwota jest zbyt niska, 
a ustawodawca pozwala na dużo większą. Zapytał, czy ta kwota mogłaby być większa 
na jedno stanowisko? 

 
Głos zabrała Pani Dyrektor A. Kuropatnicka, która powiedziała, że przyznaje 

rację Panu Radnemu M. Chojnackiemu, ta kwota mogłaby być wyższa, to podlega 
zaopiniowaniu w drodze uchwały oraz, że to może być ponad 100 000,00 zł na jedno 
stanowisko. Powiedziała też, że ekonomicznie zawsze Rada podejmuje taką decyzję, 
ponieważ Urząd Pracy pomoże tej jednej osobie, natomiast PCPR pomoże pomóc wielu 
osobom za tą kwotę. 

 
Głos zabrał Radny M. Chojnacki, który powiedział, że nie kwestionuje tego 

pomysłu, ale doszły go słuchy, że przedsiębiorcy byliby bardziej skłonni zwracać się  
o koszty do Urzędu Pracy, gdyby ta kwota była troszeczkę wyższa, bo ponoć w innych 
powiatach jest. 
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 Głos zabrała Pani Dyrektor A. Kuropatnicka, która powiedziała, że jeśli Pan 
Starosta i Pani Przewodnicząca pozwolą, to przygotuje dla Państwa Radnych informację 
jakie mogą być maksymalne kwoty, na piśmie do wiadomości, żeby mogli się Państwo 
Radni zapoznać. 

 
Głos zabrał Radny M. Chojnacki, który powiedział, że jeżeli ta wyższa kwota nie 

jest dla nas konsekwencją finansową, to może trzeba by przeanalizować fakt, żeby ta 
kwota była trochę zwiększona i może to też spowoduje, że prywatni przedsiębiorcy 
również będą chcieli zatrudniać osoby niepełnosprawne. 

 
Głos zabrała Pani Dyrektor A. Kuropatnicka, która powiedziała, że Powiat na 

początku roku dostaje ograniczone środki na ten cel, które są dzielone między Urząd 
Pracy i PCPR i to wewnętrznie podlega podziałowi. Powtórzyła również, że przygotuje 
informację dla Radnych i od nowego roku będzie można się nad tym pochylić i podjąć 
decyzję. 

 
Głos zabrał Radny Z. Dudor, który powiedział, że mamy Powiatową Radę Rynku 

Pracy, która rekomenduje Radzie Powiatu propozycje w tym temacie i do tej pory Rada, 
czy Zarząd bierze pod uwagę opinie Powiatowej Rady Rynku Pracy, więc myśli, że 
przedsiębiorcy mają możliwość, żeby skorzystać z rekomendowania lokowania 
środków na dane przedsięwzięcie. 

 
Głos zabrała Pani Dyrektor A. Kuropatnicka, która powiedziała, że Pan Starosta 

jest Przewodniczącym Powiatowej Rady Rynku Pracy, więc na kolejnym posiedzeniu 
może przygotować również informację dla Radnych Rady Rynku Pracy. 

 
Głos zabrała Radna G. Buczek, która powiedziała, że bardzo prosi o to, aby 

zwrócić uwagę na to, ile wniosków leży na bariery architektoniczne, bo docierają 
sygnały, że nierealizowane są te wnioski z uwagi na brak funduszy. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i spytała, czy ktoś  

z Radnych ma pytanie do projektu uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie podziału środków PFRON na realizację zadań  
z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych  
w 2024 r. 
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Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr IV/38/2024 zmieniającą uchwałę w sprawie podziału środków 
PFRON na realizację zadań z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu 
osób niepełnosprawnych w 2024 r. 
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały 
w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2024 - druk nr 208. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią Joannę 

Andrykowską- Skarbnika Powiatu.  
 
Głos zabrała Skarbnik Powiatu J. Andrykowska, która szczegółowo omówiła 

uzasadnienie do uchwały. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy Państwo Radni mają pytania do 

Pani Skarbnik? 
 
Głos zabrała Radna U. Ptak , która zapytała jakie środki ogółem wydał Powiat na 

III etap przebudowy drogi Wierzchowo-Sośnica?  
 
Głos zabrała Skarbnik Powiatu J. Andrykowska, która powiedziała, że do tej pory 

jeszcze nic. 
 
Głos zabrała Radna U. Ptak , która zapytała, czyli to co jest przeznaczone  

z naszego budżetu 500 000,00 zł i teraz dodatkowe 610 000,00 zł? 
 
Głos zabrała Skarbnik Powiatu J. Andrykowska, która powiedziała,  

że 500 000,00 zł nie jest nasze, jest to dotacja z Gminy Wierzchowo. Także w tym roku 
będzie kwota do wydania 1 110 000,00 zł. 
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Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który opowiedział o tej inwestycji. Pan 
Starosta powiedział, że mamy podpisaną umowę z 2023 r. z Programem Rozwoju 
Obszarów Wiejskich na dofinansowanie w kwocie 4 130 100,00 zł i postanowiliśmy 
ogłosić przetarg, aby zorientować się jak wygląda sytuacja na rynku wykonawców,  
w wyniku przetargu otrzymaliśmy kwotę niespełna 6 000 000,00 zł. Po rozmowach  
z Gminą Wierzchowo zdecydowaliśmy się na rozpoczęcie tej inwestycji, która zakończy 
się w przyszłym roku, dlatego te pieniądze z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich 
przesuwamy na rok przyszły, a w tym roku angażujemy środki swoje – 610 000,00 zł  
i Gminy Wierzchowo 500 000,00 zł – wykonawca za taką kwotę wykona część zadań. 
Powiedział również, że zarówno Powiat jak i Gmina po połowie dołożą brakującą kwotę 
– 1 109 336,29 zł. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma jeszcze pytania? 
 
Głos zabrał Radny W. Włodarczyk, który zapytał, jak można ogłosić przetarg nie 

mając zabezpieczonych środków przynajmniej do wartości kosztorysowej oraz czy jest 
podpisane porozumienie o tym co Pan Starosta powiedział?  Zadał także pytanie 
dotyczące przesunięcia środków z zadania ochrona klimatu – „Budowa i utrzymanie 
budynków z przeznaczeniem na zajęcia rewalidacyjne” - kwota 610 000,00 zł była 
zapisana pod paragrafem ochrona klimatu, było wcześniej zobowiązanie, aby te środki 
z otrzymanych dotacji wykorzystać właśnie w ramach ochrony klimatu. 

 
Głos zabrał Starosta J. Kozłowski, który odpowiedział, że te środki będą 

polepszały klimat. W odniesieniu do pytania o przetarg Starosta odpowiedział, że 
mieliśmy na tą inwestycję 4 130 000,00 zł, kwota szacowanego wydatku jest różna,  
a prawdę powie nam dopiero przetarg, więc zrobiliśmy dokładnie tak, żeby sprawdzić 
jaka ta kwota jest. Powiedział również, że porozumienie będzie podpisane dopiero po 
zapewnieniu środków, po posiedzeniach Rady Powiatu i Rady Gminy, samorządy 
podpiszą stosowne porozumienie. 

 
Głos zabrała Skarbnik Powiatu J. Andrykowska, która powiedziała, że środki 

klimatyczne musimy zrealizować do końca 2025 r., więc mamy jeszcze rok czasu, aby 
te zadania w klimacie zrealizować, a jeśli chodzi o przetarg to tak, kwota musi być 
zapewniona do podpisania umowy co czynimy tą uchwałą, bo środki z tego  roku od 
Marszałka Województwa zostaną przeniesione na rok 2025 z uzupełnieniem środków 
pochodzących z Gminy Wierzchowo i Powiatu Drawskiego. 

 
 Głos zabrał Radny M. Chojnacki, który zapytał, czy to przesunięcie środków  

– 610 000,00 zł – z działu „Budowa i utrzymanie budynków przedszkola specjalnego  
z przeznaczeniem na zajęcia rewalidacyjne na terenie Powiatu Drawskiego”  
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w jakiejkolwiek konsekwencji wpłynie na zajęcia mające przywracać osoby 
niepełnosprawne do naszego społeczeństwa. 

 
Głos zabrał Starosta J. Kozłowski, który odpowiedział, że inwestycja, na którą te 

pieniądze były przeznaczone nie była związana z ochroną klimatu oraz że ta inwestycja 
nie będzie wykonana, więc te środki są wolne i przeznaczamy je na budowę, o której 
dzisiaj rozmawiamy.  

 
Głos zabrał Radny W. Włodarczyk, który poprosił Panią Skarbnik  

o potwierdzenie, że te środki, które mają być przeznaczone na drogę zrealizują ten zapis 
zobowiązania. Powiedział również, że całe OZE i cały zakres związany  
z termomodernizacją i fotowoltaiką na obiekcie jest objęty ochroną klimatu. Radny 
zadał pytanie, bo wartość kosztorysowa inwestycji Wierzchowo-Sośnica opiewała na 
kwotę ponad 30 000 000,00 zł, w związku z tym, czy można rozpocząć przetarg nie 
mając zabezpieczonych środków nawet w WPF na całą wartość kosztorysową?  
W odniesieniu do pytania Radnego M. Chojnackiego, Radny W. Włodarczyk 
powiedział, że te środki są po prostu zabrane z realizacji tych przedszkoli dla osób 
niepełnosprawnych (ul. Seminaryjna w Drawsku Pom. oraz ul. Wałecka w Czaplinku). 

 
Głos zabrał Starosta J. Kozłowski, który powiedział, że środki nie są przenoszone 

z realizacji, bo tej realizacji nie będzie. 
 
Głos zabrał Radny W. Włodarczyk, który powiedział, że prosi o odpowiedź Panią 

Skarbnik.  
 
Głos zabrała Skarbnik Powiatu J. Andrykowska, która powiedziała, że kwota, 

która była zabezpieczona w budżecie Powiatu to było 4 130 100,00 zł z Urzędu 
Marszałkowskiego + 500 000,00 zł z Gminy Wierzchowo, jeżeli wartość kosztorysowa 
zadania jest większa i poddaje się to przetargowi, czasem tak się zdarza, że posiadając 
tyle środków sprawdza się jaki będzie wynik przetargu. Jeżeli kwota okazuje się, że jest 
niewiele większa od tej, którą posiadamy, albo to przyjmujemy i realizujemy zadanie 
albo szukamy środków do uzupełnienia. 

 
Głos zabrał Radny M. Chojnacki, który zadał pytanie, że jeżeli jest taka sugestia, 

że to jest niewłaściwe wydatkowanie, niezgodne z przepisami ustawy o zamówieniach 
publicznych, to może warto byłoby sprawdzić inne przetargi, zrobić audyt wewnętrzny? 

 
Głos zabrał Radny W. Włodarczyk, który poprosił Radcę Prawnego Pana  

P. Flatowa o odpowiedź, czy słuszne jest przyjmowanie zasad przetargu przy braku 
zapisu w WPF inwestycji ponadrocznej przynajmniej wartości kosztorysowej? 
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Głos zabrał Radca Prawny Pan P. Flatow, który powiedział, że generalnie jest 
regułą, że ogłaszając przetarg musimy mieć środki zabezpieczone i zadanie opisane, ale 
ogłaszając przetarg, przed otwarciem ofert informujemy wszystkich wykonawców  
o kwocie przewidzianej przez zamawiającego - 4 600 000,00 zł i wykonawcy zostali 
poinformowani, że tyle zamawiający przewidział na to zadanie. Jeżeli oferty są powyżej 
tej kwoty, zamawiający nie może zawrzeć umowy, chyba że pozyska brakujące środki.  
Więc jeżeli dzisiejsze procedury doprowadzą do zwiększenia środków to ta umowa 
będzie mogła zostać zawarta. 

 
Głos zabrał Radny Z. Dudor, który powiedział, że liczy na powodzenie tej 

inwestycji. 
 
Głos zabrał Radny W. Włodarczyk, który zadał pytanie Pani Skarbnik, odnośnie 

klimatu, czy ta kwota może być zaliczana na drogę. 
 
Głos zabrała Skarbnik Powiatu J. Andrykowska, która powiedziała, że jeżeli 

Powiat rezygnuje z realizacji zadania, to dlaczego te środki mają być nieprzeznaczone, 
z tym że środki klimatyczne w kwocie 905 000,00 zł trzeba będzie zrealizować w roku 
2025. 

 
Głos zabrał Radny W. Włodarczyk, który powiedział, że Pani Skarbnik nie chce 

odpowiedzieć na pytanie, czy to co Pan Starosta powiedział, że te środki w ramach 
realizacji drogi będą zaliczone do klimatu, będą tak traktowane? 

 
Głos zabrała Skarbnik Powiatu J. Andrykowska, która powiedziała, że w tej 

chwili nie może na to odpowiedzieć, bo musiałaby się skontaktować z Ministerstwem  
i ich dopytać, ale taka może być sugestia.   

 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i spytała, czy ktoś  

z Radnych ma pytanie do projektu uchwały? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2024 

 
Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
12 głosami „za” przy 
  2 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
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podjęła uchwałę Nr IV/39/2024 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na 
rok 2024. 
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do kolejnego 
punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2024-2040 
- druk nr 209. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią Joannę 

Andrykowską- Skarbnika Powiatu.  
 
Głos zabrała Skarbnik Powiatu J. Andrykowska, która szczegółowo omówiła 

uzasadnienie do uchwały. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała czy Państwo Radni mają pytania do Pani 

Skarbnik? 
 
Głos zabrał Radny W. Włodarczyk, który zadał pytanie Pani Skarbnik, kiedy 

będzie zaktualizowana WPF? 
 
Głos zabrała Skarbnik Powiatu J. Andrykowska, która powiedziała, że jest w tej 

chwili zaktualizowana. 
 
Głos zabrał Radny W. Włodarczyk, który zadał pytanie do Zarządu, kiedy będzie 

zaktualizowana WPF zadań inwestycyjnych?  
 
Głos zabrał Starosta J. Kozłowski, który powiedział, że będzie to zaktualizowane 

wtedy, kiedy Zarząd to zaktualizuje. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i spytała, czy ktoś  

z Radnych ma pytanie do projektu uchwały? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Drawskiego na lata 2024-2040. 

 
Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
12 głosami „za” przy 
  2 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr IV/40/2024 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2024-2040. 
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
 

Punkt 3 (czas 59:08-59:24) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu w związku z wyczerpaniem porządku obrad 
o godzinie 10:00 zamknęła IV nadzwyczajną sesję Rady Powiatu Drawskiego 
i poinformowała Radnych, że protokół z sesji będzie wyłożony do wglądu w Wydziale 
Biuro Rady Powiatu. 

 

 

Protokołowała  Przewodnicząca Rady 

Patrycja Szkolnicka  Violetta Zbytek 

 

 

Sporządziła: Patrycja Szkolnicka 

 

 

 


